
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 2
Droždín

Č. 7 / 2024 03. 07. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Prášil Vladimír, Šimek Roman, Ing., Helekal Pavel, Hainc Rostislav, Bc. Ing., Žáčková Věra,
Bc., Lochmanová Gabriela, Mgr.

Omluveni: Hejlová Hollarová Martina, Lenertová Dagmar, Kuglerová Hana, Ing.

Hosté: MPO 167 - Jiří Šotola, SDH - Milan Brablík, Josef Běhal, Lukáš Kočiřík, Magda Schlebelová,
Jaroslav Suchý, Ivan Kovář, Hana Vaňková, Ludvík Nešpor

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Zahájení a schválení programu, prezence členů a hostů, vystoupení zástupců MPO a PČR, požadavky občanů,
kontrola plnění úkolů, došlá pošta, jednání KMČ, příští jednání a závěr.

Usnesení:
Komise městské části projednala a schválila program schůze.

Komise souhlasí
Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Na zástupce MPO byl vznesen požadavek na pravidelnou kontrolu hasičského plácku v pozdních odpoledních a
večerních hodinách. Scházejí se tam mladiství a zůstává po nich nepořádek a rozbité sklo.

3 Vystoupení hostů
SDH - pan Brablík informoval o dokončení úprav na hasičském plácku. Během července odvezou mobilní wc a
do konce září by měly být dokončeny terénní úpravy. 
Zástupci chatařů z lokality U Boru - žádají o opravu příjezdové účelové komunikace, která je ve velmi špatném
stavu. Části této komunikace leží na soukromých pozemcích, je potřeba tyto části vykoupit, případně převést do
majetku města. Komise vznese požadavek na zařazení této komunikace do DIP (dlouhodobý investiční plán). 
paní Schlebelová - ulicí U Cihelny projíždí velké množství vozidel, přičemž málokteré dodržuje omezenou
rychlost 30km/hod. Informovala se na možnost umístění radaru. Instalace stacionárního radaru v této ulici je v
plánu města. Komise se pokusí požádat o rychlejší realizaci. Dále se dotazovala na stav realizace cyklostezky
Droždín - Bystrovany. Předseda komise informoval o projektové dokumentaci, která je již vypracovaná a o stavu
výkupů pozemků, na kterých realizace cyklostezky vázne, viz požadavky.
pan Běhal - dotazoval se, proč je v ulici Horní Úlehla, v místě parcel 465 a 471, přerušen chodník. Místo, kde
chodník chybí je soukromý pozemek.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Adamovka - protipovodňová opatření - Před uzavřením
Požadavek na vyčištění ucpaných kan.vpustí po přívalových deštích - Předáno
Potkani v okolí rybníka - Referentka OŽP opět předala požadavek deratizační službě, která provedla další
deratizaci. Pracovník der.firmy doporučuje odstranění keřů pod rybníkem, které jsou hnízdištěm potkanů.
Estetizace - ulice Akátová - následná péče - O špatném stavu dřevin jsme zahradníka informovali asi před
měsícem. Teď má dovolenou, po jeho návratu s ním situaci probereme a budeme vás informovat.
Začlenění parcely č.454 v k.ú. Droždín do pasportu zeleně. - Předáno
Žlutá čára u vývěsky na ulici Vítězství - ODUR bere uvedený požadavek na vědomí a zajistí jeho realizaci.
Prověření sklonu komunikace v místě napojení Myslivecké a Arnoldovy ulice na ulici Vítězství - Předáno
Horní část ulice Myslivecká p.č.743, 745 - nefunkční kanalizační vpustě - Předáno



Starší požadavky

Zápis č. 5/2024 ze dne 02. 05. 2024: 01. Kontrola technického stavu kontejnerů na tříděný odpad - Vyřešené
Zápis č. 5/2024 ze dne 02. 05. 2024: 02. Seč sadu na parcele 473/1 - V realizaci
Zápis č. 5/2024 ze dne 02. 05. 2024: 03. Odplevelení chodníků - V realizaci
Zápis č. 5/2024 ze dne 02. 05. 2024: 04. Deratizace okolí rybníka - Vyřešené

5 Projednávané záležitosti
Vánoční strom - smrk je dle arboristy, který jej posuzoval, napaden kůrovcem a postupně usychá. Je nutné jej
co nejdříve pokácet. Vzhledem k nebezpečí pádu stromu a prázdninovému režimu v lokalitě u školy se ing.Hainc
pokusí na magistrátu zajistit jeho urychlené pokácení.
Vytyčení hranice parcely 352/1 u Gregoráku - ing.Šimek zaměří pomocí GPS hranici parcely 352/1.
Předseda komise informoval ohledně finančních prostředků, které MmOl investovalo v Droždíně: studie lokality
"Gregorák" - 163tis. Kč, oprava křižovatky Jesenická - Příhon  - 686tis. Kč.
 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Vyjádření k S-SMOL/057880/2024/OMAJ/Lex
Vyjádření k prodeji části pozemku parc. č. 319/2 orná půda o výměře 28 m2 v k. ú. Droždín, obec Olomouc.

Usnesení:
Komise NESOUHLASÍ s prodejem předmětného pozemku. Dotčený pozemek je součástí veřejného prostranství
ulice U Gregoráku, které slouží k obecnému užívání. Pozemek tak může být použit pro umístění prvků
městského mobiliáře, které jsou důležité pro funkčnost veřejného prostranství. Prodejem by mohly být také
narušeny rozhledové podmínky v případě vybudování chodníku či jiné stezky nebo komunikace. 

Komise nesouhlasí
Pro: 5 Proti: 1 Zdržel se: 0

7 Nové požadavky

1 Cyklostezka Droždín-Bystrovany - dořešení výkupu pozemků

Prosíme o erudovanou informaci, zda je možné vyvlastnění pozemků majitelů, kteří odmítají prodat své části
parcel, kterými by měla cyklostezka vést. 

2 Keře pod rybníkem - možnost odstranění keřů a náhrady jinou zelení

Žádáme odstranění neudržovaných keřů pod rybníkem a jejich náhradu jinou zelení. Odborník z deratizační
firmy upozorňoval na fakt, že v tomto neudržovaném křoví žijí a množí se potkani .

3 Nefunkční rozhlas na sloupu č.2271

Prosíme o zprovoznění nefunkčního rozhlasu na sloupu č.2271

8 Obecné informace
KMČ srdečně zve občany na letní akci "senioři", která se uskuteční 19.7. od 15hod na házenkářském hřišti.
SDH srdečně zve spoluobčany na zájezd SDH, který se uskuteční ve dnech 13.-15.9.2024. Podrobnosti najdete
ve vývěskách.
Jednání bylo zahájeno v 18:00 hod a ukončeno ve 20:15 hodin. Příští řádné veřejné jednání KMČ proběhne
4.9.2024 od 18:00 hodin v areálu MŠ v místnosti detašovaného pracoviště MMOL na ulici Gagarinova 17a.

8.1 Výzva občanům
Žádáme občany, aby neodkládali odpad vedle kontejnerů na tříděný odpad. Toto může být pokutováno až do
výše 50000,- Kč. 
Dále upozorňujeme, že kontejnery na tříděný odpad nejsou určeny pro podnikatele. Odkládání odpadu z
podnikání může být dle zákona 185/2001 Sb. § 66, Vyhláška města Ol. 3/2015 pokutováno až do výše
300000,-Kč.
Upozorňujeme, že některá kontejnerová stání v Droždíně jsou monitorovaná kamerovým systémem napojeným
na městskou policii. 

8.2 Požadavky na KMČ a MmOl
Prosíme občany, kteří přicházejí na jednání KMČ se svými požadavky, aby měli připravené podklady ke svým
požadavkům v podobě čísel parcel, případně mapky s vyznačením konkrétního místa. Je obtížné daná místa



zpětně dohledávat a identifikovat.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 7 / 2024

Datum schválení zápisu: 04. 07. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Prášil Vladimír

Zapsal/a:
Lochmanová Gabriela, Mgr.

Ověřil/a:
Šimek Roman, Ing.


